



「家長教師會」及「家長學堂」合辦
家長教育研討會 2023-2024
Parent Education Conference 2023-2024
Co-organized by Parent-Teacher Association and Parent Education Academy
主題：幸福家庭的恩典
Theme : The Grace of Blessed Family

主題式家長教育研討會能加深家長對社會上的家庭教育議題的認識和探究。

現今日益複雜及急速節奏的世界中，每個人都面臨著各種挑戰和壓力，一個支持和充滿愛的家庭顯得非常重要。在家庭中創造支持和諧的環境不是一個目的地，而是一個不斷進行的旅程，需要持續的努力、承諾和願意一起適應和成長。本年度的教育研討會由我校「家長教師會」與「家長學堂」主辦，有幸邀請到著名的應用心理學和情商領域專家余德淳博士及家庭教育資深嘉賓講者陳敏兒女士，與我們分享見解和鼓勵，共同探討如何建立良好的家庭關係。名額有限，現誠邀各位家長踴躍參與！

In today's fast-paced and increasingly complex world, where everyone faces various challenges and pressures, a supportive and loving family is very important. Creating a supportive and harmonious environment within a family is not a destination but a continuous journey that requires ongoing effort, commitment, and a willingness to adapt and grow together. Our Parent-Teacher Association (PTA) and Parent Education Academy (PEA) are jointly organising an education seminar this year. We are honoured to invite Dr. Charles Yu, is widely known as an expert authority in applied psychology and Emotional Intelligence (EQ), and Ms. Chan Man Yi, is an experienced guest speaker in family education, to share with us insights, and encouragement for building strong family relationships. All parents are cordially invited to join us. Limited seats are available, please register now!

日期： 2024年1月20日（星期六）

Date: 20th January 2024 (Saturday)

地點： 學校禮堂

Venue: School Hall

研討會程序表：

Conference Rundown:

9:00-9:15	<p>登記 Registration (每個出席家庭會獲得 PTA 紀念品乙份) (Each participating family will receive one souvenir from PTA)</p>	
9:15-10:45	<p>講題 1： 幸福家庭的恩典</p> <p>Topic 1: The Grace of Blessed Family</p>	<p>講者：余德淳博士 資深應用心理學及輔導學講師</p> <p>余德淳訓練機構總監（榮獲《2023年度最傑出心理及情緒教育機構》獎項 MIEA） 婚姻及兒童啟導中心主席 那打素全人健康持續進修學院委員 第一屆香港優秀社工獎得獎人</p>

Web: www.hkbuaspta.org.hk

Email: info@hkbuaspta.org.hk

Phone: 81012633 Whatsapp: 51802633

PPS Merchant Code: 6629

Bill Register Process: <https://bit.ly/2SKB01J>





10:45-11:00	頒贈紀念品、拍照、小休 Presentation of souvenir, photo taking, break	
11:00-12:30	講題 2 : 做個快樂父母 Topic 2: Be a Happy Parent	講者：陳敏兒女士 演藝人 沙維亞專業輔導認證輔導員 使命家庭親子教育訓練 家長匯習創會會長 生命教練

歡迎各家長參與 All Parents are Welcome ❖

❖ 講座語言：粵語

Language : Cantonese

❖ 名額有限 (家長教師會會員優先。若報名人數超出限額，本會將以抽籤形式安排部分家長於演講廳觀賞同步直播。)

Quota is limited. (Priority will be given to PTA members. If applications exceed the quota, the PTA will arrange a live broadcast in the Lecture Theatre for some of the participants drawn by lot.)

❖ 費用全免 (一經報名並得到家長教師會確認，家長務必出席。倘若成功報名但因事未能出席，家長教師會在貴子女 eClass 賬戶扣除每位港幣 100 元留位費。)

Free of charge (Please attend accordingly once registered and received confirmation by the PTA. Failing to attend will be charged HK\$100 per person as the reservation fee, the amount will be deducted from your child's eClass account.)

❖ 有興趣參加者可透過 e-notice 於 2023 年 12 月 19 日(星期二)之前回覆。

Interested parties please reply via e-notice on or before Tuesday, 19th December, 2023.

❖ 是次活動為家長學堂重點課程之一，敬請踴躍參與。出席家庭除獲得家長學堂 8 分積分外，更將獲得家長教師會紀念品乙份。

This Parent Education Conference is one of the significant programmes of the Parent Education Academy. Your participation is highly encouraged. All participants will receive 8 credits for the PEA programme and a souvenir from the PTA.

如有任何查詢，可電郵 info@hkbuaspta.org.hk (請註明子女姓名、班別及聯絡電話) 或於辦公時間致電 2637 2270 與陳佩柔協理副校長聯絡。

For any enquiries, please email info@hkbuaspta.org.hk (kindly state the student name, class and contact no.) or contact Ms Chan Pui Yau (Associate Vice Principal) at 2637 2270 during office hours.

Web: www.hkbuaspta.org.hk

Email: info@hkbuaspta.org.hk

Phone: 81012633 Whatsapp: 51802633

PPS Merchant Code: 6629

Bill Register Process: <https://bit.ly/2SKB01J>



家長學堂
A-Parent Education Academy

第十六屆家長教師會
16th Batch of Parent-Teacher Association



2023年12月15日
15th December 2023



PTA2325-10

☞ 回條：家長教育研討會 2023-2024 ☞
☞ Reply Slip: Parent Education Conference 2023-2024 ☞

(請於 2023 年 12 月 19 日或之前以 e-notice 回覆)
(Please sign the e-notice on or before Friday, 19th December 2023)

本人已知悉「家長教育研討會 2023-2024 — 幸福家庭的恩典」事宜：
I noted the arrangements for Parent Education Conference 2023-2024.

- 本人有意參加研討會，出席人數為 () 人。(本活動為家長而設。)
I will attend the Parent Education Conference. Number of participants (). (The event is for parents only)
- 本人無暇參加是次研討會。
I will not attend the Parent Education Conference.

班別及學號 Class & Class No.	家長簽名 Parent Signature
學生姓名 Student Name	家長姓名 Parent Name
電話 Mobile	日期 Date

(活動舉行前將發出 SMS 訊息至閣下電話，請提供可收取 SMS 訊息的電話號碼)
(Please provide a mobile number that can receive SMS)

